
Protokoll Arsstämma Arkö Bvalaq söndaqen 21 iuli 2024

Plats: Byalaqets klubblokal

Nälvarande: 12st

$ 1. Ordförande Mikael Fast hälsade de närvarande välkomna och förklarade
stämman öppnad.

S 2. Till ordförande för stämman valdes Mikael Fast.

S 3. Till sekreterare för stämman valdes Helene Nord

$ 4. Fastställande av rostlängd skall göras vid behov.

S 5. Tilljusteringsperson jämte ordföranden att justera dagens protokoll valdes:
Marie Fast

$ 6. Stämmans utlysning har utlysts i behörig ordning dels via vårbulletinen, på Arkös
anslagstavlor samt via mailutskick från ordförande.
Närvarande medlemmar godkände att stämman utlysts i behörig tid.

$ 7. Redovisning för det gångna räkenskapsåret:

Fondkonto'. 16 287,55 kr
Plusgirokonto: 18 270,12 kr
Sparkonto: 45,68 kr

Utgående balans: 34 603,35 kr

Arets resultat: 3 572,19 kr
Antalet betalande medlemmar under året har varit 38 st

$ 8. Revisionsberättelsen upplästes och godkändes.

S 9. På förslag från stämman beviljades kassören och styrelsen ansvarsfrihet för det
gång na verksamhetsåret.

$10. Balansräkningen fastställdes och att årets vinst förs över till ny räkning.

$1 1 . Arsavgiften är satt till 150kr där 50kr går till stamfastighetsägarnas konto för
underhåll av brandvagnarna på Arkö. Beslut togs att avgiften på 150 kr gäller per
fastighet. Ar man flera familjer under samma fastighet är det önskvärt att betala
150 kr per familj.



512. Till ordförande på 1 år valdes Mikael Fast.

513. Till revisor valdes Joakim Nord och revisorssuppleant valdes Mats Hansson,
vardera på 1 år.

514. Till valberedning valdes Joakim Nord och Marie Fast, båda på 1 år

915. Föreningens firma tecknas av ordföranden Mikael Fast och kassören

Annica Ohlsson var för sig.

916. Övriga frågor:
- QR-kod med tillhörande text vid vandringsleder där förbipasserande kan

swisha valfritt belopp för underhåll. QR-kod har en fast avgift på 500 kr + avgift
per swish. Beslut togs att testa detta under 2025. Mikael Fast tar detta vidare.

Lista med uppgifter (namn, mejl + telefon) till boende på Arkö saknas.
Behov av detta t ex vid händelse av brand.

Beslut att göra en rundvandring på on under våren 2025.
Uppdelning görs vid arbetsmötet i februari 2025.
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S1 7. Stämmans avslutande

Vid protokollet:

Helene Nord

Sekreterare

Justeras:

Mikael Fast
Ordförande

Marie Fast
J usteringsperson


